



W-E/D



OHL ROLLING AND/OR UNROLLING WAGONS

- A complete range of wagons, from 12 to 26 m, fitted with 2 to 8 reels for **unmatched autonomy**. High performance modules are engineered for **up to 5 kmph output** and high quality work
- The self-propelled version guarantees up to 15 kmph speed and maximum autonomy on-site
- A version towed by 2 heavy-duty UIC trolleys is also available as a train concept

ROLLING

- **2 cables can be rolled simultaneously** (messenger and/or contact wires)
- Reel stands feature hydraulic control and wire re-reeling guide

UNROLLING

- Up to **3 cables can be unrolled simultaneously**, messenger and/or contact wires
- Unrolling through a **tensioner featuring electronic control** to maintain the **mechanical tension up to 3000 daN**, or using reels with up to 1,200 daN hydraulic control
- Wires and cables suffer no damage thanks to the special design of the tensioner
- The **guiding mast** can reach the anchor area without infringing the adjacent track gauge; it features **2 independent telescopic roller guides** and can swivel to suit the position of the cantilever assemblies

ROLLING AND UNROLLING

- Bidirectional operation is possible
- **The complete renewal of 2 wires/cables can be done twice consecutively**
- Installed power: 45 to 260 kW depending on the version
- Can be towed at 100 kmph
- Mass: 45 to 70 tons depending on the version



ВАГОНЫ ДЛЯ РАЗМОТКИ И/ИЛИ СМАТЫВАНИЯ КОНТАКТНОЙ ПОДВЕСКИ

- Целая гамма вагонов, от 12 до 26 м, оборудованных от 2 до 8 барабанов для обеспечения **максимальной автономности**. Высокопроизводительные модули спроектированы для работы со **скоростью до 5 км/ч** с высоким качеством
- Самоходное исполнение обеспечивает движение со скоростью до 15 км/ч и максимальную автономность в работе
- В прицепном исполнении движение обеспечивается 2 мощными дрезинами

СМАТЫВАНИЕ

- Возможность **одновременного сматывания 2 проводов** (несущего троса и/или контактных проводов)
- Суппорты барабанов с гидравлическим приводом и направляющей мачтой

РАЗМОТКА

- Возможность **одновременной размотки до 3 проводов** (несущего троса и/или контактных проводов)
- Размотка через **натяжное устройство с электронным контролем** для поддержания постоянного **механического натяжения до 3000 даН**, либо за счет гидравлического привода барабанов – до 1200 даН
- Благодаря специальной конструкции натяжного устройства провода не повреждаются
- **Направляющая мачта** позволяет работать до места анкеровки без нарушения габарита по соседнему пути; она оснащена **2 независимыми телескопическими направляющими роликами**, которые поворачиваются в зависимости от расположения консолей

СМАТЫВАНИЕ И РАЗМОТКА

- Возможна работа в 2 направлениях
- Обеспечивает замену 2 проводов
- Мощность: 45-260 кВт в зависимости от исполнения
- Может буксироваться со скоростью 100 км/ч

We reserve the right to make any alteration or improvement deemed necessary to this equipment. Illustrations may include optional equipment.
Мы оставляем за собой право вносить изменения в характеристики оборудования. Иллюстрации могут включать оборудование, поставляемое за дополнительную плату.